
Erhvervsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 705
Af erhvervsministerens talepapir fra samrådet den 16. september 2021 om Danske Bank 
gældsinddrivelsessagen, jf. ERU alm. del – svar på spørgsmål 679, fremgår s. 3, ” Den 
redegørelse banken skal give skal blandt andet belyse, om banken har sendt de nye sag-
er til domstolene før eller efter Finanstilsynets påbud fra september 2020”. Vil ministeren 
redegøre for, om det i forhold til bankens eventuelle strafansvar ikke er afgørende, om 
bankens fremsendelse af sagerne til domstolene er sket før eller efter, at Danske Bank 
blev vidende om, at der var/kunne være fejl i de opgjorte krav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL) og Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Rune.Lund@ft.dk, Lisbeth.Poulsen@ft.dk 
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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